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 Voorstel afdeling

Schriftelijke vragen van de fractie Wij Apeldoorn volgens art. 34 Reglement van Orde betreffende Twee 
miljoen extra voor kinderen, sport en bewegen

Voorstel afdeling Ruimtelijk Ontwerp en Realisatie:
• Instemmen met de beantwoording van de schriftelijke vragen zoals verwoord het 

voorstel.
• Dit besluit ter kennis brengen van de gemeenteraad

Beantwoording vragen op grond van artikel 34 van het Reglement van Orde van de 
gemeenteraad.
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Vragen van de fractie van: Wij Apeldoorn

Datum vragen: 25 mei 2023

Onderwerp: Schriftelijk vragen Wij Apeldoorn: Twee miljoen extra voor kinderen, sport en bewegen

25 mei 2023
Tijdens de Koningsspelen van 2022 hield burgemeester Heerts een vlammend pleidooi over
Apeldoornse kinderen die meer moeten bewegen. Hij kondigde aan dat daarvoor twee miljoen zou
worden geïnvesteerd: “Er is mee aandacht nodig voor sport en bewegen. (..) Tijdens de 
coronacrisis hebben veel kinderen stil moeten zitten. Sport en bewegen is daarom belangrijker 
dan ooit. Daarom investeren we in Apeldoorn 2 miljoen euro voor meer speel- en 
ontmoetingsplekken. Zoals in parken of op schoolpleinen, zodat kinderen daar kunnen sporten. (..) 
We helpen clubs bij het werven van leden. Mensen voor wie contributie of een abonnement niet 
betaalbaar is, kunnen rekenen op steun van de gemeente.” (citaat burgemeester Heerts in de 
Stentor van 22 april 2022).

1. Klopt het dat er dertien maanden na dato nog geen cent van die twee miljoen is besteed en dat 
er ambtelijk, dan wel bestuurlijk wordt gesteggeld over de besteding van de gelden?
2. Klopt het dat er een aparte ambtenaar wordt of is aangesteld om een en ander uit te zoeken, 
dan wel in gang te zetten?
3. Is het college van zins om op korte termijn recht te doen aan de intenties die tijdens de
Koningsspelen door de burgemeester werden uitgesproken?
4. Worden de sportverenigingen betrokken bij de besteding van de gelden? Zo ja, op welke wijze? 
Zo nee, waarom niet?
5. Wanneer kunnen we als raad een plan(netje) tegemoet zien over de besteding van de 
toegezegde gelden?
Namens de fractie Wij Apeldoorn,
Martin Maassen 

Beantwoording vragen:

Inleiding
Spelen, bewegen en ontmoeten is een belangrijk thema geworden. Digitalisering, robotisering en 
elektrificeren zijn op zich mooie ontwikkelingen maar ze zorgen er ook voor dat jonge mensen 
minder spelen en wij allemaal minder bewegen en elkaar minder ontmoeten dan goed voor ons 
is. We komen ook vanuit een Coronaperiode waarin deze activiteiten langere tijd niet goed meer 
mogelijk waren. En juist toen is de waarde van - en de behoefte aan - meer spelen, bewegen en 
ontmoeten duidelijk geworden. We zitten nu na Corona in een periode waarin alles weer kan, 
maar we hebben nog wel een inhaalslag te maken om een concrete invulling te geven aan die 
behoefte. Niet voor niets is in het coalitieakkoord afgesproken dat we komende jaren willen 
investeren in spelen, bewegen en ontmoeten. En we willen dat voor zoveel mogelijk doelgroepen 
en leeftijdscategorieën inzetten. We kijken naar wat de buurt al biedt aan mogelijkheden, we 
kijken naar de huidige en verwachte samenstelling van die buurt en de wensen en behoeften die 
er zijn. Voor inwoners die (meer) willen spelen, bewegen en ontmoeten komen er faciliteiten in 
de buurt. Voor degenen die nog een drempel over moeten om (meer) te gaan bewegen of 
contact te leggen, creëren we zo een uitnodigende en prikkelende omgeving om mee te gaan 
doen. Een plek waar verschillende leeftijdsgroepen elkaar kunnen ontmoeten die anders minder 
vanzelfsprekend met elkaar in contact zouden komen. Dit alles is ook in lijn met het Actieplan 
gezondheid en preventie dat we recent met uw raad hebben vastgesteld.

Beantwoording Raadsvragen
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1. Klopt het dat er dertien maanden na dato nog geen cent van die twee miljoen is besteed en 
dat er ambtelijk, dan wel bestuurlijk wordt gesteggeld over de besteding van de gelden? 

Het klopt niet, het college is namelijk al druk met de voorbereiding van de uitvoering. Echter, met 
het reserveren van het geld voor spelen, bewegen en ontmoeten in de MPB is het geld nog niet 
beschikbaar om door het college te worden besteed. Met de raad is afgesproken dat voorafgaand 
aan de besteding het college terugkomt bij de raad om door middel van een zogeheten 
kredietaanvraag toestemming te krijgen om het geld uit te geven. 
Als college hebben wij als vaste waarde dat belangrijke thema’s voor onze inwoners voortvarend 
worden opgepakt. En bij onderwerpen die inwoners belangrijk vinden en waar veel geld mee 
gemoeid is, hechten we ook aan een zorgvuldige voorbereiding. Bij het thema Spelen, Bewegen en 
Ontmoeten komen deze uitgangspunten bij elkaar. We hebben de afgelopen tijd daarom goed 
besteed door alle mogelijke initiatieven die kunnen bijdragen aan het realiseren van een gezonde 
buitenruimte, te verzamelen en te onderzoeken. Daaruit bleek dat we nog in 2023 de eerste 
projecten vanuit Spelen, Bewegen en Ontmoeten kunnen realiseren. Deze eerste projecten zijn 
gereed voor uitvoering en na de zomer zijn de eerste resultaten in de openbare ruimte zichtbaar.
We verwerken de verkregen inzichten uit het onderzoek voor de raad in een kredietvoorstel voor 
de besteding van de gelden voor 2023 en verder. Wij brengen dit voorstel op korte termijn in 
omloop en het zal na het zomerreces in uw raad geagendeerd kunnen worden.

2. Klopt het dat er een aparte ambtenaar wordt of is aangesteld om een en ander uit te zoeken, 
dan wel in gang te zetten? 

Bij een belangrijk thema waar ook veel geld in omgaat wordt de aanpak voor de zorgvuldigheid 
altijd vanuit verschillende invalshoeken onderzocht. Daarom is er een drietal medewerkers (niet 3 
fte) aan de slag gegaan met de uitwerking om de maatschappelijke en bestuurlijke wens via 
advies, ontwerp en een projectmatige aanpak om te zetten in realisatie. 

3. Is het college van zins om op korte termijn recht te doen aan de intenties die tijdens de 
Koningsspelen door de burgemeester werden uitgesproken? 

Daar hebben we met veel energie op ingezet. Onder andere met het onderzoek en een daaruit 
voortgekomen projectenlijst voor spelen, bewegen en ontmoeten, geven we invulling aan de 
uitspraken van burgemeester Heerts om meer speel-, beweeg- en ontmoetingsplekken te 
realiseren waarbij kinderen een belangrijke doelgroep zijn. Na de zomer zijn vervolgens de eerste 
resultaten zichtbaar door extra voorzieningen in de openbare ruimte. De openbare ruimte wordt 
de komende jaren op steeds meer plaatsen ontwikkeld om de wens tot spelen, bewegen en 
ontmoeten voor steeds meer inwoners in vervulling te laten gaan.

4. Worden de sportverenigingen betrokken bij de besteding van de gelden? Zo ja, op welke 
wijze? Zo nee, waarom niet? 

Jazeker, de sportverenigingen zijn voor ons belangrijke partners op het thema. Zij zijn verenigd in 
de Sportraad Apeldoorn (VSA). De VSA is in die hoedanigheid de gesprekspartner voor de 
gemeente Apeldoorn. Ook andere verenigingen en inwoners zijn voor ons belangrijke partners die 
wij betrekken in onze brede participatietrajecten om tot de projecten voor 2024-2026 te komen.

5. Wanneer kunnen we als raad een plan(netje) tegemoet zien over de besteding van de 
toegezegde gelden? 
We hebben de eerste concrete projecten voor spelen, bewegen en ontmoeten voor 2023 op de 
agenda staan in de laatste collegevergadering voor het zomerreces. Direct na het zomerreces 
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komt het kredietvoorstel over spelen, bewegen en ontmoeten naar de raad. Daarnaast kijken we 
al naar aanvullende projecten voor 2024 die u kunt zien als een groslijst waarop we via 
participatie de betrokkenen consulteren. De (voorgenomen) locaties van projecten worden op een 
kaart aangegeven zodat u daar kennis van kunt nemen.  We blijven uw raad informeren over de 
voortgang en als we een totaalplaatje hebben, willen we het resultaat agenderen in de raad. In de 
tussentijd worden er buurtateliers georganiseerd waar ook raadsleden zich kunnen laten 
informeren.


